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2024Z00046 

Vragen van het lid Dijk (SP) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport over de verkoop van Intravacc (ingezonden 5 januari 2024). 

Vraag 1
Bent u zich ervan bewust dat de partijen die uw besluit om Intravacc B.V. te 
privatiseren steunden, in de nieuwe Kamer nog maar minder dan een derde 
van de zetels hebben? 

Vraag 2
Bent u van mening dat de steun van 42 Kamerleden voldoende is om de 
verkoop van de laatste publieke vaccinontwikkelaar door te zetten? 

Vraag 3
Wanneer verwacht u dat de verkoop van Intravacc B.V. definitief zal zijn? 

Vraag 4
Bent u bereid om te wachten met de definitieve verkoop van Intravacc B.V. 
totdat de nieuwe Kamer zich hierover heeft kunnen uitspreken?
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